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Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu l pazdziernika 2009 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 10.45 otworzyl posiedzenie

Komisji i stwierdzil, ze w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych ijest zachowane kworum wladne do

podejmowania prawomocnych opinio Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 10 glosami "za" bez glosów przeciw i wstrzymujacych sie

zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia KGOSiR.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Dalsze zalozenia do rozbudowy sieci wodno-kanalizacyjnej na terenie Gminy Ksawerów.

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie posiedzenia KGOSiR.

Ad.3.

A tym punkcie Pan Przewodniczacy KGOSiR Henryk Nowak przekazal glos Pani Wójt.

Wójt Gminy Ksawerów podala informacje, ze w budzetach znajduje sie plan nakladów na

inwestycje wieloletnie gminy Ksawerów, sieci wodno-kanalizacyjnej.

Wyszczególnienie:

- budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Rataja w Ksawerowie - 2008/2009

- budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Suchej w Ksawerowie - 2008/2010

- budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Wspólnej, Przeswit, Maly Skret, Granicznej -

2008/2010

- budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Klonowej, Szerokiej i Jeczmiennej - 2009 / 2011

- budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Zachodniej - 2009 / 2011

- budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Handlowej - 2010/2011

- budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Bednarskiej - 2011/2012

- budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Ogrodniczej - pozwolenie od tamtego roku.



Pani Wójt Maria Kopczewska powiedziala, ze trudno jest okreslic czy harmonogram realizacji

inwestycji nie zostanie zmieniony. Plan nakladów zatwierdzony zostal przez Rade. Jezeli chodzi o

mieszkanców Woli Zaradzynskiej - przygotowuja dokumentacje. Nie mozna bowiem zlozyc

wniosku o srodki finansowe na inwestycje bez pozwolenia na budowe.

Radny Stefan Jedraszek zapytal dlaczego nic nie wspomina sie o ul. Targowej?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze nie ma tej ulicy w planie inwestycyjnym

zatwierdzonym przez Rade. Plan moze jednak ulec zmianie, w momencie kiedy dostaniemy

planowane 2 mln zl.

Radny Piotr Kuznicki zapytal o program dotyczacy podstawowych uslug dla ludnosci.

Wójt Gminy Ksawerów jest to program w ramach rozwoju obszarów wiejskich. Niestety nie

wszystkie wymogi jestesmy w stanie spelnic z tego programu. Ksawerów, bedac podlaczony do

oczyszczalni w Lodzi, jest zaliczany do duzych aglomeracji. Niestesty w porównaniu z wielka

Lodzia - Ksawerów nie mam szans.

Radna Barbara Wódka poprosila o informacje odnosnie ul. Nowej, Ludowej i Bema.

Wójt Gminy Ksawerów odpowiedziala, ze najpierw musza zostac skonczone prace na ulicy

Zachodniej, aby nastepnie rozpoczac w/w ulice.

Radna Helena Rusak zapytala co z ulica Handlowa ( od Nowotki do Cichej )? Jest tam bowiem

juz woda, zostala do zrobienia tylko kanalizacja. Jaki termin jest planowany na wykonanie?

Wójt Gminy Ksawerów odpowiedziala, ze narazie nie jest w stanie sprecyzowac blizej terminu.

Obecnie wiadomo jaki jest plan wieloletni i co bedzie zgodnie z nim realizowane.

Na zakonczenie Pan Przewodniczacy Henryk Nowak powiedzial, iz pomimo wystepujacych

trudnosci w realizacji wykonania zadan wodno-kanalizacyjnych KGOSiR pozytywnie ocenia jej

wykonanie. Przy dalszych zalozeniach rozbudowy wyraza sie nadzieje, ze przy pozyskaniu

dalszych srodków z funduszy UE zostana wlaczone inne ulice z poza planu.

Ad. 4.

Wójt Gminy Ksawerów zabrala glos w sprawie opracowanej koncepcji domów wielorodzinnych.

Powierzchnia mieszkan od 32 m kw. - 64 m kw. Identyczne bloki sajuz w miescie Lodzi. Pierwszy

blok planuje sie na ulicy Gieldowej. Dwa kolejne sa takze w planach gminy.

Ad. 5.

Wobec zrealizowania porzadku obrad Przewodniczacy Komisji - Henryk Nowak o godz. 11.10

zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa.



Protokól sporzadzila:

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci.
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